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VOORWOORD

LIEVE DEKEMPENEER
D I R E C T E U R

Het was
een feest!
Het was een beetje een bijzondere lotsbestemming om in wat in 1993 nog *De Lork+ was terecht te komen. 
Met een opleiding musicologie en wijsbegeerte stond dat niet zo direct in de sterren geschreven. Het feit dat ik
daarvoor een poging had ondernomen om psychologe te worden is natuurlijk ook betekenisvol. Zowel de keuze als de
mislukking. Niet zozeer de mens in al zijn kwetsbaarheid dan wel elke mens als uniek, liefhebbend, verlangend,
creatief, spelend en lijdend wezen en de manier waarop hij zich al dan niet verbonden heeft en weet met anderen
fascineert en inspireert mij mateloos.

Ik heb als student en ook nadien veel kennis mogen verwerven, soms wel soms niet relevant of beklijvend. Maar het
meeste heb ik geleerd in de D soms intense F ontmoetingen met zoveel fantastische mensen die de voorbije decennia
mijn pad kruisten of samen met mij op pad gingen. Ze hebben mij gevoed en gevormd tot wie ik ben, door hun warme
nabijheid en aandacht, hun gezond verstand, hun scherpe inzichten, hun glimlachjes en hilarische lachsalvo+s en het
vasthouden van de spiegel. Het was een ongelofelijk mooie reis. Ik sla nu een nieuwe weg in. Sommigen zullen zeker
reisgenoot blijven, anderen wellicht niet en hopelijk vervoegen nieuwe reisgenoten de weg.
Ik wil alle reisgezellen van de voorbije jaren danken, uit de grond van mijn hart, voor het licht dat ze gul hebben
verspreid, voor het kleuren van de dagen en het verwarmen van mijn hart. Het was een feest!

Cliënten, collega+s, vrijwilligers en bestuurders hebben al die jaren gebouwd aan het Hubbiehuis, gezorgd voor meer
ruimte, zodat het voor meer mensen een fijne hub kon worden, maar vooral gezorgd voor de cement zodat het ook
een warm nest bleef, waar iedereen zijn verhaal kan schrijven maar ook op verhaal kan komen.
Het is in deze periode moeilijk om niet te denken aan dat verhaal van de herberg, die vol zat en de stal die als enige
optie overbleef. Het is dé strijd voor de komende jaren om ervoor te zorgen dat niet steeds meer mensen buiten in de
kou blijven staan. We hebben geen behoefte aan een paar schitterende paleizen, maar wel aan voldoende herbergen.
En het inzicht dat er weinig schoner beroepen zijn dan dat van herbergier.

Ik geef de fakkel met plezier en alle vertrouwen door aan Veerle, die samen met alle collega+s Hubbie tot een nog
warmere en bruisende plek maken in ons geliefde Brussel.

Het ga jullie goed.
Pax et bono.
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DUOINTERVIEW: VEERLE & LIEVE
De ene kwam in 1993 aan bij de Lork en de
andere komt exact dertig jaar later aan bij
Hubbie. Er was geen mooier moment om deze
twee vrouwen samen te brengen voor
enerzijds een afscheidsinterview met Lieve
Dekempeneer en anderzijds een kennismaking
met Veerle Aendekerk. 

Veerle, we beginnen graag bij jou met iets luchtig.
Welke 5 trefwoorden zouden seconden opleveren
moesten ze jullie omschrijven? 
Oei, ik denk dat dat dan iets in de trant zou zijn van
-loopt graag verloren in steden. 1kent al wel redelijk de
weg van en naar de 29, 54, 15 en 832, -houdt toch ook
van lange wandelingen in de natuur. 1maar het mooiste
uitzicht op het land heb je vanop het water2, -is
hulpvaardig., -leert graag bij. j -is super content.. 

Zo, op deze manier is iedereen meteen mee. 
Lieve, we staan aan de vooravond van jouw afscheid
als directeur van Hubbie. Welke belangrijke
inzichten deed je de afgelopen jaren hier op? 
Ik kan dat in één zin samenvatten denk ik. De noodzaak
om een gedragen en maatschappelijk relevante missie
en waardenkader heel helder te formuleren, zodat je ze
alle dagen met z+n allen samen kan proberen waar te
maken, schouder aan schouder omdat het alleen zeker
niet lukt. 1 lange zin dus. 

Veerle, hierop aansluitend: welke lessen neem jij
mee naar Hubbie uit je voorgaande jobs? 
Ik denk spontaan aan drie zaken# een organisatie is
maar aantrekkelijk voor haar publiek, haar
medewerkers en voor de samenleving wanneer
duidelijk is welke impact ze nastreeft, en hoe ze dat wil
doen. Dat is bij Hubbie zeker het geval. Ik merk nu al
hoe collega+s elk op een eigen authentieke manier werk
maken van onze missie, kwetsbare mensen kansen
geven om hun leven vorm te geven.  Waar veel mensen
samenwerken, zijn goede afspraken en procedures
absoluut nodig. Dat houdt de boel vlot draaiende. Maar
werk op automatische piloot levert niet de beste
resultaten. Het is zoveel leuker wanneer je je werk kan
kruiden met je eigen creativiteit, passie en talent. 

Ik geloof dat Hubbie die ruimte zeker biedt. Geef het
zeker aan wanneer je dat anders ervaart.
Zo kom ik bij mijn derde waardevolle les# Spreek je uit.
Het werkt verlammend wanneer negatieve gevoelens
tussen mensen blijven hangen. En het brengt dingen in
beweging wanneer je ervoor durft uit te komen wat je
nodig hebt om beter te functioneren als collega, als
mens, A Ik merk steeds weer dat mensen doorgaans
positief reageren als je hen iets vraagt. Eigenlijk helpen
mensen elkaar graag. Er komt zeker gelukshormoon vrij
als je iets kan doen voor een ander.

En wat wekte jouw interesse op om te solliciteren
bij Hubbie? 
Ik had echt het gevoel dat deze functie me op het lijf
geschreven is. Ik heb heel lang gewerkt als
communicatieadviseur voor socialprofitorganisaties.
Het fijne aan die job was dat ik mensen en organisaties
in diverse sectoren 1welzijn, cultuur, milieu, A2 heel goed
leerde kennen. 
Het is super fijn om het vertrouwen te krijgen om
antwoorden te helpen formuleren op wezenlijke vragen
over de missie en visie van een organisatie, het aanbod
aan diensten, het bereik van doelgroepen, de
beleidsbeïnvloeding,A Maar gaandeweg vond ik mijn
werk soms ook wat vrijblijvend. Want operationele
plannen die ik maakte bleven wel eens 1gedeeltelijk2 in
de kast liggen. Zo gaat dat A 

(Ik had echt het gevoel dat deze
functie me op het lijf
geschreven is(
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DUOINTERVIEW: VEERLE & LIEVE
Een jaar of 8 geleden voerde ik een opdracht uit voor
Similes, familievereniging geestelijke gezondheid. En
cours de route vroegen ze me daar om directeur te
worden. Ik stond daar eerst wat weigerachtig
tegenover, omdat ik schrik had dat ik het wat eentonig
zou vinden om voor één organisatie te werken. Maar
langs de andere kant had ik er wel zin in om een langer
traject te lopen dan ik gewoon was. En ik heb het me
nooit beklaagd dat ik die stap heb gezet. Ik vond het
heerlijk om met een vaste ploeg medewerkers en veel
vrijwilligers stelselmatig te werken aan een groter
draagvlak voor geestelijke gezondheidsissues, aan
betere dienstverlening enzoverder. 
Begin 2023 werd ik 55 en bedacht ik dat ik mijn ervaring
eigenlijk graag zou inzetten in en voor mijn stad,
Brussel. Wat een vage gedachte was, werd een
concreet plan toen ik de vacature zag. Ik had Lieve al
een beetje leren kennen tijdens een opdracht een jaar
of 10 geleden voor het Vlaams Welzijnsverbond. Verder
speurwerk leerde me dat Hubbie een fijne en
dynamische organisatie is. 

Wie of wat heeft jou geinspireerd, gevormd of een
aanzienlijke impact gehad? 
Lieve# Zoals ik al in het voorwoord vertelde heb ik
natuurlijk het meest geleerd van de mensen die mijn
pad hebben gekruist. Intern zijn dat de cliënten en mijn
collega+s. Cliënten hebben vaak een heel verfrissende
kijk op onze ondersteuning, zowel in hun kritische
feedback als in hun warme appreciatie. We proberen
dan ook op verschillende fronten uitdrukkelijk hun
mening te vragen. Ook het samen denken, werken en
vieren met collega+s, bestuurders en vrijwilligers vond ik
altijd bijzonder inspirerend. We werken al heel lang met
wat men nu *zijDinstromers+ noemt. Een gezonde mix
tussen mensen die voor het werk in onze organisaties
zijn opgeleid en collega+s die vanuit totaal andere
richtingen ook een andere kijk op onze sector
meebrengen heb ik altijd als heel verrijkend ervaren. 

Het is een must om voldoende expertise in huis te
hebben, de instromers hielden de maatschappelijke
reflex en focus op inclusie soms scherper. 
Ik ben ook echt gevormd door het samenwerken met
collega+s binnen de koepels waar wij deel van uitmaken.
De spirituele insteek van Mediander was echt voedsel
voor de ziel. De bestuursD of overlegorganen van het
Vlaams Welzijnsverbond waar ik deel mocht van
uitmaken wakkerden het brede maatschappelijke
denken en voelen aan met thema+s die onze sector ver
overstijgen en die er met de jaren alleen maar
prangender op worden. Bij EASPD was het de
alomtegenwoordige focus op de VNDConventie voor de
rechten van personen met een handicap die mij scherp
hield. Ik mis er de nodige nuance in, dé mens met een
beperking bestaat niet, maar het rechtendiscours
binnen het kader van kwaliteit van leven is een
onverbiddelijk juiste richtlijn. Ook de andere aanpak
van Europese collega+s was soms zeer verhelderend. 

Veerle# Mijn studies kunstwetenschappen hebben mijn
manier van denken heel erg gevormd. Ik leerde dat
goed observeren, analyseren en opties tegen elkaar
afwegen heel belangrijk is om een valabele mening of
besluit te formuleren. Vroeg in mijn loopbaan werkte ik
als woordvoerder op het kabinet van de minister van
cultuur en welzijn. Daar oefende ik er verder in om een
situatie 1een conflict, een vraag, A2 vanuit verschillende
perspectieven te bekijken vooraleer me uit te spreken. 
Aan elke medaille zijn twee kanten. Recent heb ik
enorm veel geleerd van de vrijwilligers van Similes. Dat
zijn familieleden van mensen met psychische
problemen. Zij zetten zich vanuit een negatieve
ervaring 1stigma, taboe, wachtlijsten,A2 in voor positieve
verandering in het leven van individuele mensen en in
de samenleving als geheel. 

(Speurwerk leerde me dat
Hubbie een fijne en dynamische
organisatie is.(
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DUOINTERVIEW# VEERLE j LIEVE
Lieve, op welke manier heb je verandering gebracht
bij Hubbie% 
Veranderingsprocessen binnen Hubbie zijn steeds een
antwoord geweest op maatschappelijke, regelgevende
of interne uitdagingen waar we een gepast antwoord
moesten op formuleren. We hebben steeds ingespeeld
op opportuniteiten die overheden boden om nieuw
aanbod te ontwikkelen. Dat betekent dat we op dit
moment een heel breed aanbod hebben zodat we een
antwoord kunnen bieden op heel diverse vragen van
cliënten. We organiseren ons intern ook steeds beter
om vlot te kunnen schakelen als dat nodig is. De laatste
10 jaren zijn we natuurlijk in een stroomversnelling
terecht gekomen en ik denk niet dat we er moeten van
uitgaan dat we snel terug in rustiger water kunnen
varen. Voor de ganse sector is de omschakeling naar
PVF een kleine revolutie geweest, die best wat
uitdagingen mee bracht maar vooral toch ook kansen
creëerde. De evaluatie leert ons dat er nog best wat
schoonheidsfouten in het model zitten, maar ook dat
het sociaal ondernemerschap ons wel ligt. Het geeft
ons veel meer vrijheid om onze organisatie uit te
bouwen zoals we dat graag willen in functie van de
vragen en uitdagingen die zich aandienen. 

Voor Hubbie is dat intens veranderingsproces ook
gepaard gegaan met een fusie tussen twee Brusselse
organisaties die besloten om de krachten te bundelen,
net om dat ondernemerschap sterker te maken. 
De dynamiek die dit verhaal heeft gecreëerd hebben de
medewerkers heel positief beoordeeld, wat heel tof was
om te horen. Het proces naar de fusie was heel fijn en
boeiend, maar ook spannend natuurlijk. 
Het onvermijdelijke geploeter dat zo’n fusie met zich
meebrengt in het begin hebben we achter de rug en ik
mag wel zeggen dat we stilaan op volle kruissnelheid
varen. 

Veerle, welke accenten wil je de komende jaren
leggen% 
Mijn recente ervaring met geestelijke gezondheidszorg
neem ik zeker mee in mijn verdere werk. In 2024 maken
we binnen Hubbie een nieuw meerjarenbeleidsplan,
voor 2025-29. Dan gaan we na hoe we ons ook de
komende jaren het best inzetten om tegemoet te
komen aan concrete noden. Wat mij betreft moeten we
het accent sterk blijven leggen op de kracht van
mensen om zin te geven aan het eigen leven en aan dat
van anderen, ook wanneer ze om welke reden ook
beperkingen ervaren om te participeren. 

Ik zie het als een morele plicht om het speelveld
gelijker te maken voor iedereen. Ik weet het, dat zijn
grote woorden want we zullen het onrecht niet de
wereld uit helpen, maar elk gebaar telt. In een
samenleving die niet getuigt van solidariteit pakt de
cement niet en krijgt de toekomst geen vorm.

"Het onvermijdelijke geploeter
dat zo’n fusie met zich meebrengt
in het begin hebben we achter de
rug en ik mag wel zeggen dat we
stilaan op volle kruissnelheid
varen."

"We moeten het accent sterk
blijven leggen op de kracht van
mensen om zin te geven aan het
eigen leven en aan dat van
anderen."
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DUOINTERVIEW# VEERLE j LIEVE
Lieve, welke uitdagingen zie je in de brede sector
naar de toekomst toe%
Ik verwijs naar de prangende thema’s hierboven. De
uitdagingen die mij het meest bezig houden overstijgen
onze sector denk ik. Hoe gaan wij onszelf staande
houden en relevant blijven in een neoliberale context,
waar het markt-economische discours stilaan de enige
motor wordt, ook voor die domeinen die buiten die
context vallen: welzijn, zorg, onderwijs, cultuur, … ? 
Alle burgerschap denken wordt herleid tot
consumenten denken. Ik consumeer, dus ik besta. Met
als logische gevolgtrekking dat wie niet consumeert én
rendeert, ook geen (bestaans)recht heeft. Dat heeft
verstrekkende gevolgen. Recht zorg, ondersteuning en
onderwijs komen onder druk, zeker voor de meest
kwetsbaren. 

Wij werken in een stad met een armoedegrens boven
de 25%, wij ondersteunen mensen met zo’n 25
verschillende nationaliteiten en steeds meer gezinnen
en personen waar naast de handicapspecifieke
ondersteuning heel uiteenlopende problemen een
antwoord vragen, maar waar het vaak oorverdovend
stil blijft. Hoe kunnen we dan nog mensen motiveren
om bij ons te komen werken als het werk bestaat uit
dweilen met de kraan open? Ik stel het graag voor alle
duidelijkheid even haarscherp. De uitdagingen vanwege
de demografische context om onze sociale zekerheid
werkbaar te houden zijn groot. 
En toch. We missen een lange termijnvisie op de
maatschappelijke (en bij uitbreiding ecologische)
uitdagingen waar we voor staan. We moeten hiervoor
zeker onze politici op hun verantwoordelijkheid wijzen.
Ik weet dat velen goed werk leveren en besef dat ook
zij moeten werken in een moeilijke, vooral media
gedreven realiteit. Maar we hebben bewezen met de
PVF dat we dit kunnen, met alle stakeholders samen,
dus ik zie niet waarom het nu niet meer zou kunnen. 

Ik daag daarom ook graag de Vlaamse koepels uit, die
té weinig bezig zijn met visieontwikkeling op de langere
termijn en te veel in ad hoc dossiers heel straf en actief
zijn. Als wij het tij willen keren, en we moeten het keren,
hebben we toch een duurzaam en geloofwaardig
leiderschap nodig, leiders die gesterkt zijn door een
visie op de langere termijn.

Veerle, zie jij specifieke uitdagingen in Brussel%
In Brussel is er nog meer dan elders nood aan een
doorgedreven sociaal beleid. De hoofdstad van Europa,
gaststad voor tal van internationale instellingen, zou
empathie met haar superdiverse bevolking moeten
ademen. Dat is niet evident, de stad is ook een
vluchtheuvel voor mensen in moeilijkheden. Maar
burgers, organisaties en overheden kunnen samen
bakens uitzetten voor een grotere kwaliteit van leven
voor velen. Inzetten op welzijn, huisvesting en
leefbaarheid  is even cruciaal voor Brussel als inzetten
op de uitstraling van economie, toerisme of cultuur. Het
is eigenlijk het begin van elk toekomstdenken. 

En tot slot# Lieve, hoe zou jij willen dat mensen jou
herinneren als directeur van Hubbie% 
Ik zou al blij zijn als ik gewoon herinnerd word, en dan
liefst als een liefdevol mens.

En helemaal tot slot# Veerle, wat is jouw credo%
  

Enkelvoud beperkt. Samen staan we sterk.

Da+s een sterke afsluiter. Bedankt beiden voor het
geweldig gesprek en veel succes in de toekomst!

"We missen een lange termijnvisie
op de maatschappelijke (en bij
uitbreiding ecologische)
uitdagingen waar we voor staan.. "
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I N H O U DVRIJWILLIGERS IN DE
KIJKER

De eerste vrijwilligerswandeling was er eentje
om nooit te vergeten. 

Geweldig nazomerweer, een uitzicht om *U+
tegen te zeggen en interessante gesprekken. 

Meer van dat!



H U B B I E H O O DI N H O U DIN DE PRIJZEN!

EASPD reikt jaarlijks een Innovation Award uit om
het werk van voorzieningen in de verf te zetten die
activiteiten ontwikkelen rond sociale innovatie.

Wij dienden ons RTH F pilootproject *Ieder Zinneke een
thuis+ in en jawel A we werden geselecteerd! 
Janne Deblieck, orthoDagoge bij Hubbie, trok naar
Helsinki om de award in ontvangst te nemen, samen
met de andere vijf winnaars# Enable, Schotland F
Acces4you, Hongarije F EDnable, Griekenland F Shekulo
Tov Group, Israël F Studiefôrbundet Vuxensklolan,
Zweden.

De winnaars konden in een workshop dieper ingaan op
de inhoud van hun project en het werd een
interessante uitwisseling van ideeën en goede
praktijken.
We gaven het project de naam *Zinneke+. Tom Frantzen
maakte het beeld, een straathond, waarmee hij
refereert naar alle inwoners van Brussel, als kruispunt
van zoveel culturen, rassen, verhalen, A 
Je vindt het op de hoek van de Kartuizersstraat en de
Oude Graanmarkt.

Veel thuisloze mensen hebben een verstandelijke of
psychosociale handicap. Dakloos worden kan vele
oorzaken hebben, maar heeft altijd een grote impact op
het welzijn, de gezondheidstoestand en vele andere
domeinen van de levenskwaliteit. Vanwege de vaak
complexe situatie van een dakloze worden handicaps
niet altijd als zodanig erkend, waardoor er geen
passende ondersteuning wordt geboden.
Dit project is een samenwerking tussen de diensten van
het CAW Brussel, die tijdelijk onderdak en begeleiding
bieden aan thuisloze mensen, en Hubbie. Het doel is om
deze mensen te reDintegreren in de samenleving,
rekening houdend met hun talenten en capaciteiten en
hen waar nodig te ondersteunen zodat zij het leven
kunnen leiden dat het beste bij hen past.

Begeleiders van CAW en Hubbie werken samen in duoD
begeleidingen. Terwijl hulpverleners voor daklozen zich
kunnen concentreren op het helpen regelen van hun
papierwerk, het vinden van een huis, medische
gezondheid en andere dringende zaken, kan Hubbie
zich op de lange termijn concentreren op *wie de
persoon is+, hun kwaliteiten, hun behoefte aan
ondersteuning, de keuzes die ze willen maken en hoe
ze in de toekomst hun leven willen leiden.

Onze begeleiders geven handicapspecifieke kennis,
bijvoorbeeld over verschillende beperkingen, wettelijke
mogelijkheden en de rechten van personen met een
handicap. Ze geven ook tips om specifieke
onderwerpen aan te pakken zoals het aanpassen van
communicatiemethoden, sociaalDemotionele
ontwikkeling enzovoort. Zij leren op hun beurt heel veel
van de collega+s van het CAW. Zo versterken we elkaar
en wordt de cliënt veel beter ondersteund.
Het is een bijzonder vruchtbare samenwerking en we
gaan er dan ook van uit dat het pilootproject zal
worden verduurzaamd in reguliere subsidiëring. 

Ieder Zinneke
een thuis

"Brussel is een stad waar heel veel
mensen een thuis hebben, maar
waar ook veel mensen geen huis
hebben. Ook deze mensen zijn
Zinnekes, met recht op zorg en
kwaliteit van leven. "

9
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I N H O U DBUURTGERICHT WERKEN
HUBBIEHOOD,
EDITIE LOIX-
PLEIN
Hubbie wil niet op een eiland leven. Op al onze
verschillende locaties willen we niet star enkel naar
onszelf kijken, maar voelen we de drang om naar
buiten komen. Onder leiding van Elke, onze
buurtverantwoordelijke, kwamen we al tot heel wat
stappen. We lichten er graag eentje uit. 

Op de bewonersvergadering van de 3 leefgroepen in de
Bronstraat in SintDGillis kwam de vraag naar boven om
iets voor de buren te doen op het pleintje aan de
overkant. Dat hoorden we graag natuurlijk! 
We stelden een werkgroep samen met de meest
geëngageerde bewoners en collega+s en begonnen met
een brainstorm$ Hoe kan dat er uit zien% Wat kunnen wij
bieden aan onze buren en waar zouden zij iets aan
hebben% Welke  talenten kunnen we inzetten% 
Er waren veel wilde ideeën die we hebben uitgepuurd
tot een kern. Een kern die eigenlijk neerkwam op een
reeds bestaand concept in Hubbie# Hubbiehood.
Je herinnert je misschien een van onze vorige edities bij
het Anneessensplein% 
Hubbiehood staat voor# *Hubbie in the Hood+ F ofwel in
het Nederlands# Hubbie in de buurt. 

En zo geschiedde! De bewoners organiseerden 3 edities
afgelopen zomer.
Het concept% Gezellig samenzijn, open staan voor
interactie met de buren, gratis mocktails en lekkernijen
die we zelf hadden gemaakt, een streepje muziek door
de huisdj+s Dimi en Bertie, gratis handgemaakte
juwelen en slingers, animatie voor kinderen, A 
Heel eenvoudig, heel toegankelijk. 

De toevallige hittegolf op de verschillende edities is niet
voor herhaling vatbaar, maar het concept, de leuke
ontmoetingen, de dansmomenten en het
enthousiasme zeker wel! 

"Hubbiehood staat voor:
‘Hubbie in the Hood’, ofwel in
het Nederlands: Hubbie in de
buurt. "



P A G I N A  2 1  W W W . P O P S T E R M A G . N L
|  2 0 2 1

I N H O U D

Julie Lenaerts
ter attentie van Lieve

IN BEELD
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MEDIANDER

Je ziet ze al wel eens in de letterlijke
wandelgangen lopen op onze locaties van Hubbie,
of mee op studiereis gaan naar het buitenland,
maar wie is Ann *van Mediander+ De Winter nu%
Hoog tijd voor enkele vragen aan haar!

Dag Ann, hoe zou jij Mediander beschrijven?
Mediander vzw is een dynamische netwerkorganisatie
van 10 leden. Dit zijn zorgaanbieders, een
vormingsorganisatie en scholen bijzonder onderwijs in
Vlaanderen en Brussel.
Met Mediander zetten we in op duurzame relaties. 
Ons legacy statement is dan ook# -Met Mediander kies
ik voor zorgzaam verbinden!.

Wat is jouw functie binnen Mediander?
Ik ben coördinator van Mediander. Ik sta in voor de
totale uitbouw van Mediander. Op inhoudelijk vlak doe
ik dit samen met mijn collega Lieve Jutten. Op
administratief vlak staat mijn collega Nancy Vrijdagh
me bij.

Waar was je voorheen werkzaam en hoe ben je
betrokken geraakt bij Mediander?
Ik was werkzaam bij MPC SintDFranciscus in Roosdaal.
Waar ik lang geleden startte als opvoedster en
doorgroeide van teamcoach naar coördinator. Steeds
zoekende naar nieuwe uitdagingen kwam de vacature
van Mediander op mijn pad.

Wat geeft jou de meeste voldoening tijdens jouw
werk?
Goh, verschillende dingen! In contact komen met
verschillende mensen van verschillende organisaties,
organisaties kunnen ondersteunen in de uitbouw van
goede zorg voor gasten en personeel, samen met
cliënten projecten kunnen doen, ... 

Wat maakt de samenwerking met Mediander
krachtig of waardevol voor organisaties?
Als ik deze vraag aan de lidorganisaties stel, krijg ik
steevast als antwoord# -Omdat het een plaats is waar
we het achterste van ons tong kunnen laten zien..
Mensen kunnen in alle vertrouwen met elkaar praten en
in tijden van meer en meer concurrentie is het
belangrijk om zo een plaats te hebben.

Is de samenwerking met werkveldpartners
tegenwoordig anders dan voorheen? Is er dus een
bepaalde evolutie merkbaar? 
Enerzijds merken we dat organisaties meer dan ooit
elkaar nodig hebben. In het veranderende
zorglandschap is het hebben van een plaats waar je in
volle vertrouwen met elkaar kan spreken en uitwisselen
uiterst belangrijk. Anderzijds voelen we dat de druk op
de agenda+s van onze deelnemers zeer hoog is. Het is
niet altijd evident om te vertragen.

In gesprek met
Ann De Winter

(In het veranderende
zorglandschap is het hebben van
een plaats waar je in volle
vertrouwen met elkaar kan
spreken uiterst belangrijk..
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OP EEN ANDER:
MEDIANDER
Op welke realisatie van de afgelopen jaren ben je
het meest trots?
Ik ben trots op deze drie congressen die we
organiseerden, telkens als doel om het maatschappelijk
debat aan te gaan. In 2012 was er een Inclusiecongres,
in 2017 was het thema *Wat als de mens marktwaarde
zou hebben%+. En het derde congres ging over *Samen
onderweg naar de toekomst+. 
Ik ben ook trots op -de zotte Mediander maand. die we
realiseerden tijdens de coronaperiode. Gedurende één
maand organiseerden we tal van activiteiten, vooral
online en waar het kon live, om voor het personeel een
-energieDlaadpunt. te zijn.

Welke focusgebieden wil Mediander benadrukken
in de komende jaren?
Met het project *werk dat niet te doen is+ blijven we
focussen op het versterken van de medewerkers. Door
middel van een op maat ontwikkeld vormingstraject
geven we handvaten om te kunnen blijven staan in de
job en in het werken met complexe problematieken. 
Een andere focus is het versterken van de individuele
medewerker, cliënt in het zoeken naar, in het
versterken van de eigen identiteit, zingeving en dit
vanuit een gedeeld mensbeeld.

Kun je al terugkijken op een specifiek hoogtepunt
in jouw carrière tot nu toe?
Bij deze vraag denk ik onmiddellijk aan realisaties
waarbij cliënten betrokken waren. Al even geleden is de
organisatie van eerder genoemde Inclusiecongres in
2013.
Veel recenter zijn er de Europese projecten waaraan
ook Hubbie deelnam, zo denk in aan Enable, waar ik lid
was van het bouwteam en waar we het concept coD
productie samen vorm gaven.

Daarna volgde nog InDcuba, waarbij twee cliënten een
eigen zaak opstarten. Ook was er ValorEmpl# waar we
samen met cliënten op bezoek gingen in verschillende
landen om er te leren, zien, ervaren wat tewerkstelling
voor mensen met een beperking daar inhoud.
Tot slot is er op dit moment nog het project Access  to
Leisure met als thema -vrije tijd., waar ik lid ben van het
inclusieteam.

(Door middel van een op maat
ontwikkeld vormingstraject geven
we handvaten om te kunnen
blijven staan in de job, in het
werken met complexe
problematieken..
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OVER DE GRENZEN HEEN

Een studiereis kan perspectief geven, en in dit geval
ging het over hoe men in andere landen kansen geeft
aan mensen met een verstandelijke beperking. 

Hiervoor ben ik, Sharon, afgereisd naar het Ierse Cork,
om over het project van de Cope Foundation, Shuisha
Arts en de vele partners, te leren. Manager Eoin liet ons
verschillende mogelijkheden zien, samen met zijn
collega+s Una, Andy en Fiona en de kunstenaars met
een verstandelijke beperking Xean, Shane, Fergus en
Florin. We hebben zoveel gezien en ervaren, het is bijna
te veel om op te noemen. Bij deze een kleine glimp van
wat Shuisha Arts doet.  

Suisha Arts bereikt via samenwerkingen met
opleidingen en kunstorganisaties meer dan 250
mensen met een verstandelijke beperking, die kunnen
kiezen uit een vol weekprogramma. Cope Foundation
ondersteunt in het vervoer en zorgt dat er een
begeleider aanwezig is. Twee inclusieve voorbeelden
hiervan zijn projecten in samenwerking met University
Collage Cork 1UCC2. Zoals Inclusive Music Ensemble en
Inclusive Dance Cork waar muziek wordt gemaakt en
gedanst met studenten van alle niveaus. Met creatieve
aanpassingen kun je veel bereiken. Ze werken bij UCC
met verschillende niveaus, zodat de student met een
verstandelijke beperking een certificaat kan halen in
dezelfde omgeving waar de masterstudent zijn diploma
haalt.  

Het is belangrijk om mensen serieus te nemen, ook
mensen met een verstandelijke beperking. De mensen
die we gezien hebben zijn studenten en artiesten. Ja ze
werken vaak anders en trager, maar hebben
desondanks ongelooflijk veel mogelijkheden. 
Er zijn 4 artiesten die gedurende 4 jaar via een
overheidssubsidie hun kunst kunnen ontwikkelen. Zij
worden hierin begeleid door Shuisa Arts. 

In de toekomst kunnen ze als vrije kunstenaars, als
freelancer of in de sociale sector aan de slag. Na de 4
jaar behouden ze hun uitkering, dus er is geen grote
onzekerheid. Het grootste verschil met de subsidie van
4 jaar en de gangbare uitkering is dat ze meer mogen
bijverdienen. Helaas is in het systeem van België geen
mogelijkheid om naast het inkomen van FOD Sociale
Zekerheid nog extra bij te verdienen. De artiesten
maken beeldende kunst, filmen7fotograferen, rappen,
doen aan standDup comedy, maken muziek etc. Met
levendige fantasie wordt er kunst gemaakt. 

UCC kan ook mensen met een zwaardere verstandelijke
beperking bereiken door de onderzoeken die gedaan
worden. Zo werkt geluidskunstenaar Yvon Bonenfant
samen met kunstenaars en geluidsartiesten aan echoD
apparaten. Herhalende geluiden kunnen een
interessante ervaring geven. 
Het blijft zoeken naar een plekje. 
Zowel in de kunstD en opleidingsomgeving waar men
niet gewoon is om met mensen met een verstandelijke
beperking te werken, als bij de organisaties voor
mensen met een verstandelijke beperking, die kunst
niet als prioriteit zien. 

Studiereis Cork,
een verslag van
Sharon

"Helaas is in het systeem van
België geen mogelijkheid om
naast het inkomen van FOD
Sociale Zekerheid nog extra bij te
verdienen."
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KNEPH is een artistiek atelier voor inD en outsiders. KNEPH
heeft een vaste atelierwerking maar realiseert ook sociaal
geëngageerde kunstprojecten. KNEPH gelooft in de
verbindende en transformatieve krachten van kunst. 
In deze samenwerking gingen we samen voor een betere
signalisatie in het activiteitencentrum!

KNEPH heeft al verschillende 
projecten gerealiseerd met Hubbie. 
De koets met het appelboompje 
‘Pommeke’ (de dochter van
de Godin van de fruitbomen 
Pomona) komt telkens terug 
en wordt enthousiast onthaald 
door de bewoners met de 
gezangen: ‘van pomelaliere 
la pompimpampom….’.

 

SAMEN WERKT
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WAARIST%
HIERIST!

De collages werden gedigitaliseerd en gedrukt op
transparante stickers voor op de deuren. 
Met dank aan printing & sign services Jan Van
Meerbeek. 
Zo zal hopelijk niemand nog de weg kwijt zijn. 

Ook in dit project was Pommeke 
onze begeleidster. Ditmaal was ze de
weg kwijt... Om de weg te vinden
zocht Pommeke 
haar 5 zusjes-pompommekes, 
de deurwachters, die elk 
een ander kleur hadden:
geel, wit, rood, groen en blauw.

In het activiteitencentrum van
Hubbie zijn vanaf de inkomhal
op de grond 5 gekleurde
signalisatielijnen naar 5
activiteitenruimten. 
De bewoners creëerden
samen met KNEPH 5
schilderij-collages voor op de
deuren in de bijhorende kleur.
Aan elke deur wacht een zus-
pompommeke in een
muziekdoosje.

Een dagelijks ritueel gaf een veilige bedding en
goesting om te creëren. Elk dag van de creatieweek
stond in het teken van 1 kleur. We zochten samen
de verloren zusjes-deurwachters en startten al
zingend en associërend over de kleur van de dag.
Iedereen tekende zijn eigen kleur-fantasieën: een
gele citroen, een groene kabouter, een rode
sinterklaas, een blauwe zeemeermin, ….

De figuurtjes werden
daarna geplakt in
hun bijhorende
universum, een
monochroom
abstract schilderij,
dat we collectief
creëerden.  

ILSE  WI JNEN
K N E P H  V Z W



WACHT NIET OP MOOIE MOMENTEN 
MAAK ZE ZELF

HUBBIE WENST JOU EEN GEWELDIG 2024!


